
Šílené: právník Vojtěch a angiolog Kubek
vykládají jako vakcinační rádoby “odborníci”,
jak jsou všichni protestující vakcinační
negramoti!
- CZ24 News | 26. července 2021

ČESKO: Rozumí vakcínám víc zedník, soustružník, právník, nebo angiolog? Jak může nějaký právník
bez vzdělání vykládat, co máme a nemáme z hlediska zdravotního? A co hůř, šmejdi, co zrujnovali
tento stát, nenesou žádnou odpovědnost? Někdo plní mrazáky mrtvolama, druhý děsí nenaočkované,
třetí vydírá a žádá výpalné a justice je bezmocná. Ano, I JUSTICE JE BEZMOCNÁ!

 

Jaký je rozdíl mezi zedníkem a angiologem Kubkem?

Žádný, ani  jeden netuší, co profesor Beran či MUDr. Soňa Peková, Ph.D. , česká molekulární
genetička ví, ale stejně jako podvodník Cemper manipulátor tyto skutečné odborníky uráží.

Co že dělá angiolog Kubek?

Zabývá se diagnostikou a nechirurgickou terapií onemocnění krevních a lymfatických cév. Což je od
profesora Berana asi tak daleko, jako dlaždič či zedník, kteří umějí číst. Vlastně jedno společní mají,
nosí bílý plášť, zatímco dlaždič montérky.  A největší expert na tyto skutečné kapacity je postižený
anarchista a extremista levicového zaměření manipulátor Cemper, který se takhle ráno probudil,
zjistil že je expert na vše, osvítil ho duch svatý europeiský a je strůjcem mnoha trestních oznámení a
zdrojem nenávisti, pokud někomu “ulétne nehezké slovíčko od úst”.

 

I Vojtěch je totiž nesvéprávný a v tom je problém: je nepotrestatelný.

Jak se tomu géniovi přihodilo, že viděl sportovkyni na smrtelné posteli?

Kvůli výroku Adama Vojtěcha (ANO), který se později ukázal jako nepravdivý, podal pražský advokát
na ministra zdravotnictví trestní oznámení. Šlo podle něj o šíření poplašené zprávy, která mohla
u veřejnosti vyvolat obavy a znepokojení. „Já jsem tuto informaci pouze tlumočil,“ napsal
Vojtěch pro deník Echo24.

Jenomže ten ministr zdravotnictví, co všude vykládá o dezinformacích, uráží různé
profesory v oboru lékařském, je prostě zdravotní analfabet.

Co skutečně zaznělo?

Redaktor Rozhlasu měl na mysli „saturaci kyslíkem“. Jedná se o vyšetření, během kterého se měří
nasycení krve kyslíkem. A ten analfabet – právník oznámil, že beachvolejbalistka Markéta
Nausch Sluková je na kyslíku a národ vyděsil, že sportovkyně z covidu umírá a mele z posledního.

Špinavá dezinformace na podporu vakcín! Babiši, proč to nechcete vidět? Kdo je v tom
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zaháčkován?

A hrrr, táhněte všichni na vakcíny, Sluková je skoro kaput!


